
DPr-BRM-II.0012.4.2.2025 

Protokół nr 13/III/2025 

 

z posiedzenia 

Komisji Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 10 marca 2025 r. 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

 członkowie Komisji Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej Rady Miejskiej w 

Łodzi: 

stan Komisji – 6 radnych  

obecnych – 6 radnych 

nieobecnych - 0 radnych 

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie dla radnych na posiedzenie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

Zaproszenie dla gości na posiedzenie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

II.  Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia nr 12 z dnia 10 lutego 2025 r. 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu 

oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 2025 rok – druk nr 42/2025. 

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2025-2050 

– druk nr 43/2025. 

5. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

III. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia.  

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Frączak powitał obecnych radnych oraz 

zaproszonych gości na posiedzeniu Komisji Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej 



Rady Miejskiej w Łodzi. Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził 

kworum niezbędne do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i 

opinii.  

 

Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Frączak poinformował zebranych, iż 

proponowany porządek został przesłany drogą elektroniczną. Zapytał również, czy 

są uwagi do porządku obrad. 

 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Komisji p. Tomasz Frączak poddał 

pod głosowanie przyjęcie proponowanego porządku. 

 

Komisja w głosowaniu: przy 5 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła porządek obrad.  

 

Przewodniczący Komisji przeszedł do realizacji porządku obrad. 

 

Ad pkt 2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia nr 12 z dnia 10 lutego 2025 r. 

Przewodniczący Komisji p. Tomasz Frączak zaznaczył, że radni otrzymali 

protokół drogą elektroniczną, zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu.  

 

Nikt nie wniósł uwag.  

 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Komisji przeszedł do głosowania nad 

przyjęciem protokołu nr 12 z dnia 10 lutego 2025 r. 

 

Komisja w głosowaniu: przy 5 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i braku głosów „wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała protokół. 

 

Ad pkt 3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu 

oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 2025 rok – druk nr 42/2025. 

Dyrektor Wydziału Budżetu p. Małgorzata Wojtczak zreferowała projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem. 

 



Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Radny p. Krzysztof Makowski zapytał: „Czy możemy napisać, że powierzamy te 

pieniądze bezpośrednio konkretnej spółce, czy musi być napisane „spółce 

komunalnej”. Chodzi tu o kwotę ponad 9 mln zł. Rozumiem, że tutaj rozmawiamy o 

Łódzkich Inwestycjach, więc czy trzeba tak ogólnie to napisać, nie można napisać, 

której spółce konkretnie te pieniądze przekazujemy?”. 

 

Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg i Transportu p. Tomasz Grzegorczyk 

odpowiedział: „Przyznam szczerze, że nie znam odpowiedzi na to pytanie. Być może 

jest to związane z tym, że jest to powierzenie, a powierzenie musi być wyłącznie 

podmiotowi”. 

 

Radny p. Krzysztof Makowski zapytał: „A wie Pan jakie drogi (zapis nieczytelny)?” 

 

Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg i Transportu p. Tomasz Grzegorczyk 

odpowiedział: „Mamy wykaz i po Komisji prześlemy do Pani Sekretarz”.  

 

Radny p. Krzysztof Makowski zapytał: „A ul. Boya-Żeleńskiego kiedy planujecie 

oddać?”. 

 

Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg i Transportu p. Tomasz Grzegorczyk 

odpowiedział: „5 kwietnia 2025 roku  

 

Radny p. Tomasz Anielak zapytał: „Co się zmieniło, bo niedawno określany był 

budżet w kocie bodajże 18 mln zł, jakie działania tutaj nastąpiły, że znowu 

zmieniamy budżet w tym zakresie?”. 

 

Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg i Transportu p. Tomasz Grzegorczyk 

odpowiedział: „Jeżeli chodzi o kwotę 8 413 225 zł to jest to odtworzenie środków, 

które nie były wydatkowane w roku poprzednim, czyli te inwestycje się już toczą i 

trzeba po prostu zabezpieczyć środki na to, żeby je finalnie porozliczać. Natomiast 

9 878 000 zł to jest zwiększenie na kolejne inwestycje w tym roku, których wykaz 

przekażemy do Pani Sekretarz po Komisji”. 



W związku z brakiem innych pytań, Przewodniczący Komisji zaproponował 

pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały – druk nr 42/2025. 

 

Komisja w głosowaniu: przy 4 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 

głosie „wstrzymującym się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad pkt 4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2025-2050 – druk nr 

43/2025. 

Dyrektor Wydziału Budżetu p. Małgorzata Wojtczak zreferowała projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący Komisji zaproponował pozytywne 

zaopiniowanie projektu uchwały – druk nr 43/2025. 

 

Komisja w głosowaniu: przy 4 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad pkt 5. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

Spraw wniesionych i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Na tym porządek dzienny posiedzenia został wyczerpany. 

 

Protokół sporządziła     Przewodniczący Komisji 

 

Monika Ograbek-Kiełpińska          Tomasz Frączak 


